
Reunió COA Màsters del 18 de desembre de 2012 
 

 

 

Assistents: Josep Mª Sanahuja, Rosa Mª Mejias, Antoni Navio, Montserrat Oller, Teresa 

Colomer, Teresa Ribas, Montserrat Vilà, Anna Marbà, Conxita Màrquez, Jordi Deulofeu, Maria 

Prat, Josep Mª Fortuny, Antoni Santisteban, Fina Sala. 

 

 

Ordre del dia: 

 

1-Valoració Informe Màster Gestió Integral de Conflictes i la Promoció de la Convivència 

2-Informacions estat memòria del Màster de Recerca en Educació i Màster de Psicopedagogia 

3- Aprovació Modificacions memòria Màster Formació de professorat d'educació secundària 

obligatòria i batxillerat, formació professional i ensenyaments d'idiomes 

4- Proposta procediment aprovació i seguiment postgraus propis de Facultat 

5-Torn obert de paraules 

 

 

1-Valoració Informe Màster Gestió Integral de Conflictes i la Promoció de la Convivència 

Jordi Pàmies explica l’informe sobre el Màster Gestió Integral de Conflictes i la Promoció de la 

Convivència , s’aprova l’informe per assentiment. 

2-Informacions estat memòria del Màster de Recerca en Educació i Màster de Psicopedagogia 

Jordi Pàmies explica la situació d’aquests màsters: 

Sobre el Màster de Psicopedagogia es tenien que fer unes modificacions que ja s’han fet. 

Sobre el Màster de Recerca en Educació només falta que donin el vist-i plau 

Sobre el Màster de Biblioteca escolar Teresa Colomer explica que ja ha arribar la verificació i 

només falten 2 punts per arreglar, un sobre professorat i l’altre sobre aspectes de millora pel 

futur ( competències i ampliar la part virtual) 

Jordi Pàmies explica que els Màsters de Recerca i Psicopedagogia es podran fer pel curs vinent. 

A la propera COA de Postgrau i Màsters es decidirà quins màsters passaran per la publicitat i 

posterior matrícula. 

Rosa Mª Mejias explica que tot el tema de preinscripció ho faran des de Gestió Acadèmica. 

Antoni Santisteban i Teresa Ribas proposen fer un tríptic de cada especialitat. 



Jordi Pàmies proposa també que es pugui fer un tríptic general i un de cada especialitat a part,  

amb l’objectiu de potenciar la perspectiva de màster general. 

3- Aprovació Modificacions memòria Màster Formació de professorat d'educació secundària 

obligatòria i batxillerat, formació professional i ensenyaments d'idiomes 

S’aprova la incorporació a la memòria del Màster de Secundària 3 especialitats: alemany, 

francès i Italià. 

Jordi Deulofeu comenta que la Generalitat serà la que al final digui quines especialitats  es 

poden fer. 

4- Proposta procediment aprovació i seguiment postgraus propis de Facultat 

Jordi Pàmies proposa que hi hagi 2 ponents de la Facultat per poder fer els informes d’aprovació 

i seguiment dels màsters propis. 

Antoni Santisteban comenta que hauria d’haver uns criteris ja que qui pot dir que un màster 

propi es pot tirar endavant o no. 

Fina Sala comenta que això faria el procés més seriós 

Jordi Pàmies comenta que a la propera COA presentarà un model d’informe. 

Sobre els informes de seguiment dels màsters universitaris Jordi Pàmies explica que els 

coordinadors que hagin de fer els informes normals ja ho poden començar a fer i els que hagin 

de fer els informes de tancament s’han d’esperar després de vacances ja que encara no ho han 

enviat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


